
 
 

 

 

Veckefjärdens GC Bankommittén (BK)  

Mötesanteckningar 

4 juli 2022 kl. 12:00 – 13:20 Veckefjärdens GC  

 

 

1. Mötets öppnande 

Anders inledde mötet (under mötet stod Mikael för en gemensam lunch). 

 

 

2. Närvarande 

Mikael Nordin, Tomas Eriksén, Jan-Olow Larson, Christian Mattfolk och 

Anders Lindgren. Ej närvarande: Ulrika Engfors Holmbom. 

 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

4. Aktiva frågor 

a) Förbättringar på rangen, mål att sikta på. (BK, Christian & Mikael). 

b) Att ev. ändra om tee för hål 4 (Robert, Ulrika, Mikael, Tomas, Christian 

m.fl. tittar mer på det). (Anders har skickat en mejlfråga till Robert den 

4/7, för Robert att svara på när han kan vara med på det). (BK). 

c) Klockorna vid tee 1 och 10 visar ofta fel. Mikael fixar till klockorna. 

(Mikael). 

d) Hål 11 toan. Bra utfört. Kvar att göra: En papperskorg. (BK/Mikael). Se 

över om toa-behållaren är ”sönder”, en ”dålig” lukt finns från den. 

(Mikael).  Byggnaden ska stabiliseras. (Mikael & Tomas) och efter det 

kommer en ny bro/trapp att göras. (BK). 

e) Vissa hål. Se över ruffen 0-5 dm från foregreen, att få ruffen/underlaget 

”slätare”. Ruff klippningen är bra men verkar finnas ”gropar” i ruffen 

som boll ibland hamnar i som gör chippslagen ej ”roliga” att slå. 

Exempel finns på hål 5 vänster om foregreen bortanför vänstra 

fairwaybunkern. (Tomas). 

f) Se över banans pinnar. (BK). 

g) Hål 10 fairways svackor ses över och åtgärdas ev. till hösten. (Tomas). 

h) Hål 2. Vänster sida innan berghällen. Där kommer sly att röjas bort. 

Åtgärdas troligtvis till hösten. (Tomas). Förslagsvis tas sly/ris om hand 

under städdagen 2023. (BK). 

i) Hål 2. Varningsstolpen ska förankras/grävas ned, görs i samband när 

rangens nätstolpar grävs ned, med grävskopa. (Mikael/Tomas). 

j) Broar exempelvis hål 6, hål 8 m.fl. ska ses över och åtgärdas. 

Förslagsvis görs det under städdagen 2023. (BK/Tomas). 

k) Höra med Damkommittén om någon/några kan ta på sig ansvaret över 

arbetet med plantering/blommor/buskar runt klubbhuset. (Mikael/BK). 

 

 



 
 

 

 

 

 

5. Nya ärenden och förslag/information från medlemmar till BK 

Inga andra förslag eller information har inkommit till BK från det senaste 

mötet 25 maj, förutom det som tas upp på dagens möte. (BK). 

 

6. Information från Tvillingsta och om banan (Mikael och Tomas)  

a) TvAB långtidsplan ska presenteras för BK 2023. (Mikael). 

b) TvAB planering 2022 är att prioritera banan samt åtgärda vägarna 

kostnad ca. 200 000 kr. Kostnaderna att sköta banan har ökat, 

exempelvis såddkostnad ökat med 100%. Disel tidigare 35 kr nu 50 kr 

blir ca. 100 000 kr mer i bränslekostnad. (Tomas och Mikael). 

c) Att ev. skaffa en robot som plockar bollar på rangen, ca. 500 000 kr. 

(Mikael). 

d) Att de små papperskorgarna på banan plockas bort och ersätts av ett 

antal återvinningsstationer bl.a. vid hål 6/16. (CN & Mikael). 

e) Att skapa en temporär toalett nära rangen till vänster om rangebås ca. 

10 000 kr. Snickarhjälp från medlemmar önskas. Permanent toa kostar 

150 000 kr. (Mikael & BK). 

f) Förbättra nätet på vänstra sidan om rangen, ev. telefonstolpar. (Mikael). 

g) Parkeringen kommer att förbättras, se gropar mm. (Mikael). 

h) Att flytta upp tee 55 till ”ordinarie” tee 55 uppe vid tee 58/61/65/71. 

Dagens tee 55 utför en risk, att någon nedanför berghällen blir träffad av 

utslag från dagens tee 55 samt tee ytan är för liten, blir stort slitage. 

Seniorerna under sina tisdagstävlingar behåller dagens tee 55. (Mikael).  

i) Från ”Klubb i klubben” meddelat till Mikael att man träffat på spelare 

med icke betald greenfee och man undrar ”vad göra” när man upptäcker 

det. Mikael presenterade sitt förslag ”vad göra” och det godkändes av 

BK. Mikael kommer att skriva ut detta i en instruktion som receptionen 

hanterar. (Mikael).  

j) Rangen ska få ny/bättre banderoll ICA Kvantum. (Mikael). 



 
 

 

 

 

 

7. Övrigt 

a) Nu under sommartiderna så har BK satt svarstiden för inkommande mejl 

till BK att ett svar fås inom en vecka. Anders hanterar mejlen. Alla mejl 

besvaras och tas även upp på ett kommande BK möte. (BK). 

 

 

8. Mötets avslutande 

Anders förklarade mötet avslutat. 

Nytt möte: Anders återkommer med datum och klockslag. 

         Vid tangentbordet Anders.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bankommittén 

Ordförande:  

Anders Lindgren 072-741 44 71 anders.m.lindgren@telia.com 

Medlemmar:  

Ulrika Engfors Holmbom 070-593 53 93 ulrikaeh@hotmail.se  

Thomas Eriksén 070-655 33 88 tomas@veckefjarden.com  

Christian Mattfolk 070-311 46 72 christian@veckefjarden.com,  

Jan-Olow Larson 070-666 65 45 janolow.larson@gmail.com 

Adjungerande: Mikael Nordin 076-806 17 00 mikael@veckefjarden.com 
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